
Årsmötesprotokoll Karlstad Båtklubb 2023-11-30 

 

1: Mötets öppnande 

Styrelsens Ordförande Börje Meijer öppnade Karlstad båtklubbs årsmöte och hälsade alla välkomna. 

 

2: Val av ordförande för mötet. 

Börje Meijer valdes till att leda mötet 

 

3: Val av sekreterare till mötet. 

Jonas Lindvall valdes till sekreterare för mötet. 

 

4: Val av två justeringspersoner tillika rösträknare. 

Sten-Åke Lundberg och Göran Lundell 

 

5: Upprättande av röstlängd, närvarande medlemmar och fullmakter. 

Ingrid Kjellman och Ann-Christin Meijer upprättade röstlängd enligt anmälningslista. 

Berättigade röster/närvarande vid årsmötet var 50st  

0st fullmakter 

 

6: Har mötet utlysts i behörig ordning. 

Mötet biföll 

 

7: Fastställande av dagordning. 

Mötet biföll 

 

8: Styrelsens verksamhetsberättelse. 

Ordförande återberättande valda delar av styrelsens verksamhetsberättelse. 

Verksamhetsberättelsen bifölls av mötet. 

 

 

 



9: Styrelsens förvaltningsberättelse. 

Ordförande informerade mötet om placering av pengar på räntesparkonto. 

Anna Bucht redogjorde för det ekonomiska läget. 

Förvaltningsberättelsen bifölls av mötet. 

  

10: Framläggande av revisionsberättelse. 

En summerad samt godkänd version genomdrogs för mötet. 

Mötet biföll.  

 

11: Fastställande av årsbokslut. 

Mötet beslutade att fastställa årsbokslutet. 

 

12: Behandling av styrelsens förslag till resultatdisposition. 

Mötet biföll 

 

13: Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Mötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

14: Behandling av inkomna motioner och lagda propositioner. 

Inkommen Motion om grill/rastplats på hedenområdet genomdrog av motionens in skickare Björn 

Larsson.  

Mötet biföll samt gav styrelsen i uppdrag om ett genomförande. 

  

15: Fastställande av budget. 

Genomgång av ordförande angående framtida investeringar. 

Fokus på Heden området. Bl.a. Traktoruppdatering, gräsklippare, grindsystem, Elansvarig/besiktning. 

Styrelsen fick i uppdrag av mötet att se över avgifterna inför 2025 

Mötet biföll styrelsens förslag på budget.  

 

 

 



 

16: Fastställande av avgifter. 

Styrelsen föreslog att nuvarande avgiftsnivåer skulle lämnas oförändrade. 

Mötet biföll 

 

17: Val av styrelseledamöter. 

Lena Bakke samt Conny Karlsson avgår. 

A: Val av ordförande. 

Börje Meijer valdes till ordförande i 1 år. 

B: Val av ledamöter. 

Annika Sik  2år  Nyval 

Christer Silverfeldt 2år Nyval 

Henrik Bäckström 2år Omval 

Sören Svensson 2år  Omval 

 

18: Val av styrelsesuppleanter. 

Håkan Lilja och Dan Magnusson avgår som suppleanter. 

 

Magnus Kjellman 1år Omval 

Ove Rydberg  1år  Nyval 

Pontus Övergård 1år Nyval 

 

19: Val av revisorer. 

Greger Nilsson 1år kvar 

Jan Lind  2år Omval 

 

20: Val av revisorssuppleant. 

Tommy Wall  2år  Nyval 

 

 

 



 

21: Val av valberedning. 

Mötet valde omval av föregående års valberedning. 

Magnus Nyberg (sammankallande) 

Tomas Kristiansson 

Jonas Eriksson 

 

22: Val av valberedningssuppleanter. 

Gunnar Runberg 

 

23: Övriga frågor. 

- Gunnar Runberg genomdrog klubbens stadgar angående uteslutning av medlemmar som ej 

sköter sig alternativt inte betalar sina avgifter. 

- Magnus Nyberg tog upp frågan om arvode till styrelsen.  

Revisorerna fick i uppdrag att till årsmötet 2024 komma med ett förslag på en summa. 

 

- Christer Alnebratt tog upp frågan om elskåpsanvändandet samt utdragna elkablar från 

kabelvindor och lämpligheten i detta. Diskussion hölls samt styrelsen informerade om hur 

reglerna såg ut. 

 

- De olika verksamheterna samt förvaring av annat än båtar i skjulen togs upp och problemen 

som följer med detta. Diskussioner om detta följde. 

 

- Ordförande informerade om läget i muddringsfrågan av älvfåran.  Inte något beslut om 

muddring för båtlivet. Möjligheter om panikmuddring finns, Flytta massor i vattnet (ej ta 

upp). Möjligheterna för oss att få muddring är minimala. 

 

- Förankringen av bryggorna diskuterades (helhetsfråga=alla behöver ses över) 

 

- Miljöstationen diskuterades  

 

▪ Vad som läggs där 

▪ Frågan ställdes om vad som kan göras 

▪ Ta bort den är inget alternativ 

▪ Bestämdes att frågan skulle tas upp på brygg/skjulmötena. 

▪ De som närvarade på mötet uppmanades att sprida ordet. 

▪ Skyltning i miljöstationen skall ses över och förbättras där det behövs. 

▪ Informationsflödet om förhållningsregler skall ses över. 

 




